

# Physical Stock Withdrawal Form

(For HK Stocks Only)

實貨提取表格 (只適用於港股)



To: **Monex Boom Securities (H.K.) Limited**

(Registered with SFC [CE No AEF 808])

Room 2501, 25/F, AIA Tower, 183 Electric Road, North Point, Hong Kong

香港北角電氣道 183 號友邦廣場 25 樓 2501 室

Fax 傳真: (852) 2255 8300

Tel 電話: (852) 2255 8888

Email 電郵: service@boomhq.com

致: **寶盛證券 (香港) 有限公司**

(證監會註冊交易商 [CE 號碼 AEF808])

I/We hereby instruct BOOM to withdraw the **Hong Kong stocks** from my/our account and deliver the physical shares to me/us:

本人/吾等現指示 BOOM 從本人/吾等之戶口提取**港股**，並將有關實貨股票交予本人/吾等：

Stock Code & Stock Name 股份代號及股票名稱	Quantity 數量	System Ref No. (for official use) 只供公司內部使用

## Please collect the physical shares in Person

請親身領取實貨股票

Should you wish to appoint an authorized person to collect the physical share certificate(s) on your behalf, the authorized person must bring an original authorized letter signed by you.<sup>1</sup>

若閣下欲授權別人代為領取實貨股票，該獲授權人必須帶同閣下簽署的授權書正本。<sup>1</sup>

Besides, if you wish to collect your physical share certificate(s) outside normal office hours (Monday - Friday 9:00 am - 1:00 pm & 2:00 pm - 6:00 pm), please call us for prior arrangement.

另外，如欲於非辦公時間內(辦公時間為星期一至五 9:00am-1:00pm 及 2:00pm-6:00pm)領取實貨，請致電本公司預約。

### NOTE

1. Please note that client should pick up the requested physical shares within **24 hours** after BOOM informs you. After that period, BOOM will deposit the HK physical shares back to CCASS, and the deducted fees are non-refundable.

2. For HK physical scrip withdrawal, process may take around three days.

### 附註

1. 懇請注意，客戶須在收到 BOOM 通知後**二十四小時內**領取股票。限期過後，BOOM 將把未獲客戶領取的港股實貨放回中央結算系統，而已扣取的費用將不獲退回。

2. 辦理港股實貨提取手續，需時大約三天。

Client's Signature: \_\_\_\_\_

客戶簽署

(For joint account, both account holders must sign. For corporate account, please affix with company chop.)

(如屬聯名戶口，所有戶口持有人均須簽署。如屬公司戶口，請加蓋公司印鑑。)

BOOM Account Name: \_\_\_\_\_

BOOM 戶口名稱

BOOM Account No.: BE/CA/CP \_\_\_\_\_

BOOM 戶口號碼

Date: \_\_\_\_\_

日期

I/We acknowledge receipt of the above shares

本人/吾等確認已收取上述股票

**For Official Use Only 只供公司內部使用**

\_\_\_\_\_  
Signature of client / authorized person

客戶/獲授權人簽署

\_\_\_\_\_  
(DD/MM/YY)

(日/月/年)

Signature verified: \_\_\_\_\_

簽署核對人

(If there is inconsistency between the English version and the Chinese version of this instruction, the English version shall prevail.)  
(本指示之英文/中文版本如出現歧義，概以英文版本為準。)